
Agent Dzeko: Jest zadowolony z gry w Romie

News - ASRoma.pl

W dzisiejszej prasie pojawiły się pogłoski o zainteresowaniu Milanu osobą

Dzeko. Silvano Martina, pośrednik, który zajmował się przenosinami

Bośniaka z Manchesteru City do Romy, miał otworzyć się w porannym

wywiadzie na hipotezy przejścia do zespołu Rossonerich. Tymczasem

portale internetowe skontaktowały się z agentem Dzeko, Irfanem

Redzepagicem. 

- Nie wiem kim jest Silvano Martina. Jestem jedynym agentem Dzeko i tylko ja mam

prawa mówić o jego sytuacji kontraktowej. Nie miałem telefonów z Milanu, Edin gra i

jest zadowolony z przebywania w Romie. Polemika ze Spallettim? Nie jestem osobą

wskazaną do wypowiadania się w tym temacie, Edin i Spalletti widzą się każdego

dnia i wyjaśnili epizod, gdyż są to jedynie kwestie boiskowe - wyjaśnił dla 

forzaroma.info. 

Pytany z kolei przez portal laroma24.it o wypowiedź Martiny dotyczącą pogłosek

łączących gracza z Milanem ("Nie mogę zaprzeczyć pogłoskom transferowym") i o

owe plotki, odpowiedział:

- Jestem agentem Dzeko i nie ma innej osoby na rynek włoski czy to Silvano Martina

czy ktoś inny. Tylko ja jestem jego oficjalnym agentem. Jeśli chodzi o Edina, mogę

powiedzieć, że gra bardzo dobrze w Romie jest bardzo szczęśliwy z gry w zespole

Giallorossich. Nie wiem nic odnośnie pogłosek transferowych.
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